

2. Recommends that the Administering Authority complete as soon as possible the improvements in the communications of the area which will render a decision possible on the question of the transfer of "Mamfe Overside" to Bamenda Province;

3. Invites the Secretary-General to inform the Administering Authority and the petitioner of this resolution in accordance with rule 93 of the rules of procedure for the Trusteeship Council.

T/884

343rd meeting,
15 March 1951.

332 (VIII). Petition from Mr. Alfred Bernard (T/Pet.5/84, T/Pet.5/84/Add.1) concerning the Cameroons under French administration

Acting under Article 87 b of the Charter and in accordance with its rules of procedure,

Having accepted and examined at its eighth session the petition from Mr. Alfred Bernard (T/Pet.5/84 and T/Pet.5/84/Add.1), in consultation with France as the Administering Authority concerned,

Having taken note of the statement⁴⁶ of the representative of the Administering Authority that the case of the petitioner was being considered by the competent courts,

The Trusteeship Council

1. Decides that under the circumstances no action by the Council is called for;

2. Invites the Secretary-General to inform the Administering Authority and the petitioner of this resolution in accordance with rule 93 of the rules of procedure for the Trusteeship Council.

T/885

343rd meeting,
15 March 1951.

333 (VIII). Petition from Mr. Abel M. Mimbiang (T/Pet.5/91, T/Pet.5/91/Add.1, T/Pet.5/91/Add.2) concerning the Cameroons under French administration

Acting under Article 87 b of the Charter and in accordance with its rules of procedure,

Having accepted and examined at its eighth session the petition from Mr. Abel M. Mimbiang (T/Pet.5/91, T/Pet.5/91/Add.1, T/Pet.5/91/Add.2), in consultation with France as the Administering Authority concerned,

Having taken note of the statement⁴⁷ of the representative of the Administering Authority that:

(1) The case of the petitioner was pending before the competent courts,

⁴⁶ See document T/AC.34/SR.7.

⁴⁷ Ibid.

2. Recommande à l'Autorité chargée de l'administration d'achever aussitôt que possible les travaux destinés à améliorer les communications dans cette région, ce qui permettra de trancher la question du rattachement du Mamfé Overside à la province de Bamenda;

3. Invite le Secrétaire général à porter la présente résolution à la connaissance de l'Autorité chargée de l'administration et à celle du pétitionnaire, conformément à l'article 93 du règlement intérieur du Conseil de tutelle.

T/884

343ème séance,
le 15 mars 1951.

332 (VIII). Pétition de M. Alfred Bernard (T/Pét.5/84 et T/Pét.5/84/Add.1) concernant le Cameroun sous administration française

Agissant en vertu du paragraphe b de l'Article 87 de la Charte et conformément à son règlement intérieur,

Ayant reçu et examiné à sa huitième session la pétition de M. Alfred Bernard (T/Pét.5/84 et T/Pét.5/84/Add.1), en consultation avec la France, Autorité chargée de l'administration du Territoire en question,

Ayant pris acte de la déclaration du représentant de l'Autorité chargée de l'administration⁴⁶, aux termes de laquelle l'action introduite par le pétitionnaire est en instance devant les tribunaux compétents,

Le Conseil de tutelle

1. Décide que, dans ces circonstances, cette pétition n'appelle aucune mesure de la part du Conseil;

2. Invite le Secrétaire général à porter la présente résolution à la connaissance de l'Autorité chargée de l'administration et à celle du pétitionnaire, conformément à l'article 93 du règlement intérieur du Conseil de tutelle.

T/885

343ème séance,
le 15 mars 1951.

333 (VIII). Pétition de M. Abel M. Mimbiang (T/Pét.5/91, T/Pét.5/91/Add.1 et T/Pét.5/91/Add.2) concernant le Cameroun sous administration française

Agissant en vertu du paragraphe b de l'Article 87 de la Charte et conformément à son règlement intérieur,

Ayant reçu et examiné à sa huitième session la pétition de M. Abel M. Mimbiang (T/Pét.5/91, T/Pét.5/91/Add.1 et T/Pét.5/91/Add.2), en consultation avec la France, Autorité chargée de l'administration du Territoire en question,

Ayant pris acte de la déclaration du représentant de l'Autorité chargée de l'administration⁴⁷, d'après laquelle :

1) Le procès du pétitionnaire est en instance devant les tribunaux compétents,

⁴⁶ Voir le document T/AC.34/SR.7.

⁴⁷ Ibid.